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Susteren, 19 juni 2022 
 

Notulen vergadering 8 juni 2022 
 

Notulen van de openbare vergadering van de Dorpsraad (DR) Susteren, fysiek gehouden op woensdag 8 juni 2022 op OBS 
De Springdonk aan de Schoutlaan 2 te Susteren. 
 

Aanwezig. 
Van het bestuur:  6 personen. 
Ondersteunende leden: 8 personen. 
 

Afgemeld.  
Van het bestuur: 2 personen. 
Ondersteunende leden: 2 personen. 
 

1. Opening en vaststellen agenda. 
De voorzitter opent de vergadering om 19:35 uur en heet iedereen welkom.  
 

A. Vaststellen agenda. 
Aan agendapunt 8 wordt punt c. “bestrating Tiendschuur” en daarnaast nieuwe agenda punten voor de “Infoavonden 
Energietransitie” als ook het “Project Tunnelvisie” toegevoegd. Eventuele andere worden via de Rondvraag gedaan. 
De toegestuurde agenda wordt daarna vastgesteld en dient als leidraad voor de vergadering. Zie bijlage 1. 
 

 

2. Notulen. 
A. Notulen van 11 mei 2022. 
De notulen van 11 mei 2022, versie V1, worden besproken. Er worden geen wijzigingen aangebracht. Wel geeft mevr. 
M. K. te kennen veel moeite te hebben met het anonimiseren van de notulen. Zeker wanneer initialen van gelijke aard 
zijn. Zijn trekt de nut en noodzaak in twijfel. De secretaris geeft aan contact te hebben gehad met de Autoriteit 
Persoonsgegevens, die aangaf dat notulen en andere documenten slechts op een openbare website gepubliceerd 
mogen worden als de persoonsgegevens geanonimiseerd zijn of deze personen geen bezwaar hebben tegen de 
publicatie ervan. Het thema wordt meegenomen op de bestuursvergadering over o.a. de Governance code. Versie 1 
wordt geaccordeerd en wordt door de voorzitter en secretaris geparafeerd. De notulen worden hierna nog uitsluitend 
aan het bestuur toegestuurd en op de website geplaatst. 
 

B. Checken afhandeling actiepunten. 
Alle actiepunten op de lijst voor 11 mei notulen met de status per 22 mei, worden kort doorgenomen. De secretaris 
geeft aan dat de groen gearceerde onderdelen de meest actuele status aanduiden. Actiepunt 2 wacht op de installatie 
van de nieuwe gemeenteraad. Actiepunten 3 & 8 blijven gehandhaafd als punten die voorlopig gemonitord moeten 
blijven, terwijl bij punt 5 wordt opgemerkt dat er n.a.v. de rondgang met ZoWonen nu contact is gelegd tussen hen 
en de bewoners van het Schoolpad. De verdere resultaten worden op 7 september in de DR besproken. Bij punten 5 
wordt aangegeven dat de gemeenteraad in de juli 2022 de nieuwe APV vaststelt, dat daar geen richtlijn voor 
houtkachels in is opgenomen en men gezamenlijk vaststelt dat handhaving daarbij een te groot issue is. O.b.v. daarvan 
wordt punt 5 geschrapt. Om dat er een nieuwe ophaalregeling voor snoeiafval wordt afgesproken wordt punt 10 
verwijderd. Punten 9 & 11 moeten nog worden opgepakt. Voor deze vergadering wordt een nieuwe lijst gestart 
waarop de openstaande punten opnieuw worden opgevoerd. (zie bijlage 2) 
 

3. Ingekomen en verzonden post/e-mails. 
A. Overzichtslijst poststukken 1 mei 2021 t/m 6 juni 2022. 
Het correspondentieoverzicht (zie website) is gedeeld. De secretaris neemt het overzicht door en stipt hier en daar 
kort een onderwerp extra aan, zoals item 11 waarvoor een brief van onze voorzitter behandeld dient te worden onder 
agendapunt 6.B. Bij punt 8. vraagt hij extra aandacht voor de infoavonden Energietransitie en het Windpark. 
De rest van de items betreft zaken die als agendapunt de revue passeren. 
 

4. Financiën. 
A. Financieel overzicht t/m 8 juni 2022. 
Er is vanaf 11 mei. één mutatie geweest. Het betrof de kosten voor de bankrekening ad € 9,95 voor mei 2022.  
Batig saldo per 8 mei:  € 1.469,32 
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5. Werkgroep Verkeer. 
A. Verbreding A2, Buurtenplatform A2VK: 

1) Intern overleg 14 juni 2022. 
Vóór die avond tot 7 juni zijn bewonersorganisaties opgeroepen om input te verschaffen voor een samen te stellen presentatie 
aan de uitvoerders in september 2022 van belangrijkste thema’s waar rekening mee gehouden moet worden tijdens de 
werkzaamheden uitvoering van de verbreding. Op deze avond worden de ontvangen thema’s gebundeld, geprioriteerd en 
voorbereid voor de presentatie die ontwikkeld wordt richting sept. 
 

2) Plenair overleg 21 juni 2022. 
Dit wordt de eerste gezamenlijke bijeenkomst in 2022 van het A2VK-platform samen met Rijkswaterstaat (RWS), de provincie, 
Waterschap en Gemeenten. Belangrijkste thema zal, naast de voortgang, zij of de begroting ministerieel is goedgekeurd want 
daar hangt alles nu op. Verder uitstel gaat definitief effect op de planning veroorzaken. 
 

B. Gebiedsontwikkeling VDL-Nedcar. 
1) Voortgang. 
`Naast de, nog steeds, niet veelbelovende berichten over potentiële nieuwe productiekandidaten, komen er geen berichten 
naar buiten. 

 

C. Werkgroep Verkeer. 
1) Openstaande zaken; 
Er wordt aangegeven dat het weer nog te nat is geweest om tot aanbrengen van de kruisingsmarkeringen over te gaan. 

 

6. Gemeenschapsvoorziening Susteren. 
A. Feedback overleg 17 mei 2022. 

Tijdens dit overleg van de initiatiefgroep is er geïnventariseerd welke of er van iedereen input op de gestelde vragen 

is ontvangen. Daarop zijn verenigingen toebedeeld aan de diverse initiatiefnemers, zoals de buurtverenigingen 

Munsterveld en Opkoye als de Dorpsraad aan onze voorzitter. 
 

B. Brief initiatiefgroep 23 mei. 

O.b.v. de door de voorzitter voorgelegde brief komt de vraagstelling aan de DR naar voren; voor welke zaken heeft de 

DR behoefte aan een gemeenschapsvoorziening en hoe is deze behoefte te verwoorden in input voor een Programma 

van Eisen (PvE) voor die voorziening. Onze andere DR-initiatiefnemer, dhr. J.V. stelt dat, wanneer je kijkt naar 

goedlopende gemeenschapsvoorzieningen, het opvalt dat dit veelal kernen zijn waar de gemeenschapszin op 

verenigingsgebied breed leeft, zoals Sint Joost (Patronaat), Echt Noord (St Joris), Koningsbosch (Oos Heem) en Maria 

Hoop (Annendaal). In de gesprekken met verenigingen komt het beeld naar voren dat men zich niet langdurig durft te 

verbinden omdat de aanwerving van bestuursleden en leden stagneert en in veel gevallen zelfs een terugloop te zien 

geeft. En om je dan te verplichten aan het meedragen van verantwoordelijkheid voor de voorziening vindt men riskant. 
 

Voor de aanwezigen is het primaire doel het verschaffen van een ontmoetingsplek, zeker voor groepen die dreigen te 

vereenzamen. Voor hen, die veelal geen verenigingslid meer zijn, dient een vrij toegankelijke plek voor samenkomst 

te worden gecreëerd. Indien de lokale horeca dit soort plekken niet wil/kan bieden, dient een gemeenschapshuis zo’n 

plek te creëren, waarmee je de concurrentie met de lokale horeca vermijdt. De wijkagent geeft het voorbeeld van 

Beegden waar men met een soort van buddy-systeem werkt en daarmee de aanwezige ruimtes flink bezet krijgt. Men 

is het over eens dat de exploitatie in handen van een overkoepelende stichting gegeven moet worden. 
 

C. Voortgang. 

De voorzitter geeft aan over voldoende input te beschikken om het standpunt van de DR t.a.v. het PvE voor een 

voorziening duidelijk t kunnen overbrengen. 
 

7. Verrijken pinbox Geldmaat met historische foto’s. 
A. Voortgang. 
Het wachten is op een reactie van de projectleider Centrumplan Susteren, die de contacten met houthandel Peters 
opneemt met respect voor de rouwperiode waarin de familie zich bevindt. 
 

8. Bouwlocaties: 
A. Baakhoverweg; 
De eigenaar van Baakhoverweg 45 heeft de contacten voor overleg en een inloopavond geopend. Een kleine delegatie 
vanuit het bestuur, de heren A.Gi, A.Ge & H.B., maken een overleg afspraak voor vrijdag 17 juni en voor de inloopavond 
in de Koppel in Dieteren op 23 juni staat het iedereen vrij om zijn licht op te steken. Delegatielid H.B. kan die dag niet. 
Door dhr. H.B. wordt gesteld dat naast deze locatie door de gemeente niet is gereageerd naar de locatie in Baakhoven. 
De secretaris geeft aan daar alsnog specifiek navraag te doen. (Actiepunt) 
 

B. Louerstraat (Tussen ORN en tunnel); 
Ook hier is geen specifieke antwoord op gekomen. De secretaris geeft aan daar alsnog specifiek navraag te doen. 
(Actiepunt) 
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C. Bestrating Tiendschuur. 
Mevr. M.K. geeft aan dat ze het teleurstellend vindt te moeten constateren dat men voor de bestrating bij de 
nieuwbouw op deze locatie heeft gekozen voor grind i.p.v. tuinaarde. De aanwezigen wijzen erop dat, d.m.v. 
worteldoek, ook een waterdoorlatend terrein kan ook ontstaan. 
 

9. Landbouwverkenning Swentibold LLTB. 
Uit reacties komt naar voren dat, buiten het bestuur, niemand het toegezonden document heeft ontvangen, waardoor 
dus de aanwezigen geen gelegenheid hebben gehad het bewuste stuk door te nemen, zodat een gesprek daarover wordt 
verplaatst naar 7 september. (Actiepunt) 
 

10. Komend overleg bomen, perken en roeken met wethouder. 
De secretaris ontving berichten dat er overleg met de wethouder georganiseerd zou worden om met name de problemen, 
die er nu met name rond het Raadhuisplein heersen, te bespreken. Er is nog geen concrete datum & locatie voor dat 
overleg bekend. Wel geven diverse deelnemers aan dat de problemen met de roeken niet slechts toebehoren aan het 
Raadhuisplein, doch ook rond de sporthal, medisch centrum, in de Mehre en in het Middel- en Munsterveld heersen. De 
secretaris stelt dat voor als item voor het bestuurlijk overleg met de wethouders voor 27 juni. (Actiepunt) 
 

11. Boomcafé. 
Op 7 juni vond er op het gemeentehuis het 1e Boomcafé plaats. Me is zich bewust dat het beleid t.a.v. bomen bijgesteld 
moet waardoor er ook meer groen in de stad ontstaat. Ergo, het is tijd voor een eigentijds bomenbeleid. We zullen het 
beleid in deze moeten afwachten en daar dan kritisch naar kijken. Ervaringen uit het verleden met bomenplannen hoeven 
niet leidend te zijn en hopelijk worden ze dat ook niet want die waren veelal een mislukking. 
 

12. Infoavonden Energietransitie en locatie Windpark. 
De gemeente heeft informatieavonden aangekondigd in vrijwel elke kern waar gesproken wordt over de stand van zaken 
t.a.v. de voortgang van de Energietransitie, het ontkoppelen van het aardgas en andere verduurzamende maatregelen. 
Ook zijn er speciale bijeenkomsten om te discussiëren over de locatie van een windpark in de gemeente. 

 

13. Project “Tunnelvisie”. 
De twee projecttrekkers van de DR werden door de twee cultuurambtenaren van de gemeente uitgenodigd om 
vanochtend op het gemeentehuis het project te presenteren aan de vertegenwoordiger van de Cultuurregio M- & N-
Limburg. Middels de, speciaal voor dit doel samengestelde, diapresentatie werden de achtergrond, de doelstellingen en 
de weg daar naartoe uitgebreid naar voren gebracht in een ultieme poging om nu in een breder kader de geesten rijp te 
maken om de drie, maar tenminste één, fietstunnels op te knappen. Na de presentatie werd er door de DR-leden nog 
eens benadrukt om, net als in Stein, naast de cultuuraspecten ook die van het toerisme te betrekken. Zowel de gemeente 
als de Cultuurregio willen nu pogingen doen om zowel cultuurfondsen, als ook die van toerisme en dat zelfs in Euregio-
verband, aan te spreken. Men realiseerde zich dat ook een toeristische verbinding van België naar Duitsland via de 
Louerstunnel (als ook de andere twee tunnels) loopt! E.e.a. zal de nodige tijd in beslag nemen, terwijl men zich ook 
realiseert dat vooral het aanbrengen van de murals seizoensgebonden is vanwege vochtigheidsinvloeden. We wachten 
het verloop van dit proces af. 
 

14. Mededelingen & Rondvraag. 
A. Mededelingen; 
Er zijn geen aanvullende mededelingen. 
 

B. Rondvraag; 
T J. : Werd op de hoogte gebracht dat een raadslid had aangekondigd dat de buurtvereniging Munsterveld een 
nieuw speeltoestel toebedeeld had gekregen. Hij vond het uiterst bevreemdend dat dergelijke uitlatingen via 
inofficiële kanalen werden gecommuniceerd i.p.v. een officieel bericht vanuit het gemeentebestuur. De secretaris 
stelt dat voor als item voor het bestuurlijk overleg met de wethouders voor 27 juni. (Actiepunt) 
 

Daarnaast vroeg hij ook naar de status van de voetgangersoversteekplaats (VOP) t.h.v. Anytime Fitness aan de 
Marktstraat. Men gaf aan dat deze plek in een 30 Km-zone wel degelijk die status heeft, maar het is geen zebrapad. 
Rollator- en scootmobiel-gebruikers, slechtzienden (d.m.v. ribbeltegels) etc. hebben vanwege die beperking altijd 
voorrang. Gewone voetgangers niet per definitie. 
 

J vd W. :  had problemen ondervonden bij het printen van de agenda vanaf de website. De Webmaster heeft de 
correcte procedure met hem gedeeld. 
 

A Gi.:  deelt mee dat Menswel op 23 juni weer een zomertoer houdt in Susteren bij Alles veur eederein en de DR 
heeft uitgenodigd om zich, net als vorig jaar, zich daarbij ook te presenteren. Er worden vrijwilligers gezocht om 
met flyers die dag mensen op de hoogte te brengen van onze activiteiten. De secretaris zal middels een e-mail hulp 
voor die dag aantrekken onder onze leden. (Actiepunt) 
 

Wijkagent: deelt mee dat men druk doende is om in het kader van buurtpreventie infomiddagen voor senioren te 
organiseren die zich richten op zaken, zoals babbeltrucs, phishing en andere soortgelijke oplichteracties. 
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15. Sluiting. 
De voorzitter sluit de vergadering om 21:15 uur. Hij bedankt de deelnemers voor hun actieve bijdrage en nodigt ze 
uit voor de volgende vergadering na het zomerreces. Deze vergadering is op woensdag 7 september 2022 om 19:30 
uur.  

 
Bijlagen: 2 
1. Agenda 8 juni 2022; 
2. Actiepunten i.r.t. notulen 8 juni 2022 per 17 juni 2022.



BIJLAGE  1 
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DORPSRAAD  SUSTEREN 
 

Openbare plenaire vergadering  143 
op woensdag 8 juni 2022, 19:30 uur  

 
 

DE VERGADERING WORDT OP OBS DE SPRINGDONK GEHOUDEN! 
Agenda  
 

1. Opening.  
A. Vaststellen agenda; 
B. Wijziging datum DR-vergadering september. 

 

2. Notulen. 
A. Notulen vergadering 11 mei 2022, versie V1, worden vastgesteld;  
B. Checken afhandeling actiepunten 11 mei (lijst per 22-5-2022).   

   

3. Ingekomen en verzonden post / e-mails.  
A. Overzichtslijst poststukken 1 mei t/m 6 juni 2022; 
 

4. Financiën.  
A. Financieel overzicht t/m 8 juni 2022; 

 

5. Werkgroep Verkeer. 
A. Verbreding A2, Buurtenplatform A2VK: 

1) Intern overleg 14 juni; 
2) Plenair overleg 21 juni. 

 

B. Gebiedsontwikkeling VDL-Nedcar: 
1) Voortgang. 
 

C. Werkgroep Verkeer: 
1) Openstaande zaken. 

 

6. Gemeenschapsvoorziening Susteren. 
A. Feedback overleg 17 mei; 
B. Brief initiatiefgroep voortgang 23 mei; 
C. Voortgang. 
 

7. Verrijken pinbox Geldmaat met historische foto’s. 
A. Voortgang. 

 

8. Bouwlocaties: 
A. Baakhoverweg; 
B. Louerstraat (Tussen ORN en tunnel). 

 

9. Landbouwverkenning Swentibold LLTB. 
 

10. Komend overleg bomen, perken en roeken met wethouder. 
 

11. Mededelingen & Rondvraag.             
 

12. Sluiting.  
 



BIJLAGE  2 vervolg 

 

Actiepunten i.r.t. Notulen 8 juni 2022 
per 17 juni 2022. 
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1. De verkeersdeskundige in kennis stellen van het risico van stagnaties op de spoorwegovergang aan de 

Stationsstraat bij links afslaand verkeer. Waarschuwingssignaal “Overweg vrijlaten” d.m.v. sensoren of 
een verbod om linksaf te slaan, komend vanaf de overweg. Op 12 maart een e-mail met die strekking 
aan hem verstuurd, incl. kopie aan alle leden. Op 15 maart reactie van de verkeersdeskundige dat hij 
de situatie blijft monitoren, net als wij. 
 

2. Voor het installeren van laadpunten voor elektrische voertuigen, zullen er duidelijke richtlijnen 
opgesteld dienen te worden. Mogelijk voorstellen aan de gebiedsregisseur c.q. nieuwe gemeenteraad. 
Tijdens de schouw op het Salvatorplein werd duidelijk dat de “laadbox” op de Vincentiuslaan behoort 
tot een try-out van dit soort boxen door particulieren. Het beheer en de kosten zijn geheel voor de 
aanvrager, zonder een gegarandeerde P-plaats! 

 
3. WBL gaat i.s.m. de DR (WG Slibopslag) zorgdragen voor heldere communicatie over de voorliggende 

plannen. De DR dient deze informatieverstrekking te monitoren/bevorderen. 
 

4. De DR formeert een kleine groep vertegenwoordigers die met ZOwonen een fysieke rondgang door 
Susteren maken. DE Werkgroep (WG) bestaat uit de dames M.G., M.K. en de heren, J.F. en H.B. Deze 
datum is 16 mei, 15:00 uur. De klacht van de Schoolpad-bewoners over het uitblijven van response van 
ZOwonen zal aangekaart worden. Resultaat behandelen op de DR-vergadering van 7 sep en dan 
sluiten. 

 
5. Contact op met “Geldmaat” over het aanbrengen van historische foto’s (i.s.m. de Heemkundekring) 

van Susteren op de Geldmaat op het Willibrordusplein. Dhr. F.S. onderzoekt of het mogelijk is om voor 
de kosten (€ 1.700) een beroep te doen op het Coöperatief Dividend van de Rabobank. De secretaris 
vraagt de gemeente naar de noodzakelijke vergunningen en mogelijke vrijstelling van de kosten 
daarvoor. Op 31 maart is er overleg tussen de WG en de eigenaar van de Plus-supermarkt geweest. De 
secretaris neemt contact op met de PL voor het Centrumplan over gewenste aanpassingen in de 
omgeving, zoals de muren en de winkelwagenstalling. Contact is geweest op 14 apr., vergunningen zijn 
niet nodig voor de muren en de het bestickeren van de winkelwagenstalling. Hij neemt contact op met 
de houthandel over het schilderen van de muren. Contact even on hold vanwege rouwperiode Raf. 

 
6. Opstellen door het bestuur van een governance code voor de behandeling van “gevoelige” stukken. 

Op 21 mrt. om 19:00 uur is een overleg met de bestuursleden geweest. De statuten, huishoudelijk 
reglement en de Governance-code zijn in concept aangepast en ter beoordeling voorgelegd aan het 
bestuur. Als volgende datum voor de bestuursvergadering hierover is 6 juli om 19:00 uur op de OBS 
vastgesteld.  

 
7. Monitoren van slippartijen op de oranjerode kruispuntvlakken en rapporteren aan Beheer Openbaar 

Ruimte van de gemeente. 
 

8. De plaatsing van zonnepanelen op sommige gebouwen resulteert in behoorlijk wat tegenwerking door 
de gemeente. Mevr. M.G. gaat bij de vigerende wethouder te rade naar de achterliggende gedachte 
hierbij. 
 

9. De voorzitter deelt de verkeersdeskundige mee dat de DR instemt met de door hem voorgestelde 
locatie voor een zebrapad op het Willibrordusplein. 
 
 



BIJLAGE  2 vervolg 

 

Actiepunten i.r.t. Notulen 8 juni 2022 
per 17 juni 2022. 
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10. Als gevolg van de Raadsinformatiebrief voor de N276 is er een planologische wijziging toegepast voor 

de fietsoversteek t.h.v. de Pissummerweg. Er zullen nieuwe ontwerpen gemaakt worden voor de 
verschuiving naar de kruising bij de Slek (De Pauw). De WG Verkeer dient te monitoren of zij tijdig 
geconsulteerd worden voor de beoordeling van de ontwerpen voor de Slek – Pissummerweg 
fietsverbinding. 
 

11. De Landbouwverkenning Swentibold, opgesteld door de Limburgse Land- en Tuinbouwbond, is 
gedeeld met het DR-bestuur. Deze is met het bestuur gedeeld en voorzien door de secretaris van zijn 
opmerkingen. Het stuk wordt gedistribueerd aan de frequente deelnemers aan de DR-vergaderingen 
en is opnieuw geagendeerd voor de DR-vergadering van 7 september. 

 
12. Er is met de gemeente contact en een schouw geweest over de wateroverlast van afgelopen jaar. Er is 

echter geen verdere reactie van de ambtenaar gekomen. De secretaris vraagt dit na. Navraag heeft op 
e-mail bij de gebiedsregisseur op 14 april plaatsgevonden. Er is contact geweest tussen ambtenaar en 
bestuurslid H.B. Het beoogde effect van de voorgestelde aanpassing rioolstelsel wordt door de laatste 
in twijfel getrokken, Er is nog een toezegging over een aanvullend gesprek. 

 
13. De DR benadert de gebiedsregisseur over de te bebouwen kavels aan de Baakhoverweg, Baakhoven en 

de Louerstraat tussen Oude Rijksweg Noord (ORN) en de Louerstunnel. Voor de Louersstraat is 
gevraagd of dit zg. “Inbreilocaties” zijn of dat zij deel uitmaken van de nieuwbouwlocatie Middelveld 
III. Op 21 mei is deze vraag gesteld en als reactie kwam terug dat er volgende week (week 21) op terug 
gekomen werd. Er is nog geen antwoord gekomen, ook niet over de potentiële bouwlocatie in 
Baakhoven. Vanaf 8 juni 2022 is er contact met eigenaar van Baakhoverweg 45 en op 17 juni 2022 is 
een verzoek om informatie aan de centrale coördinator van de gemeente verstuurd over de locaties 
Baakhoven, kavels Louerstraat en Middelveld 3. 

 
14. De secretaris zet het roekenprobleem op de concept agenda voor het wethouderoverleg van 27 juni. 

Dat is gebeurd op 10 juni 2022. 
 

15. De secretaris zet de donatie van een speeltoestel aan de buurtvereniging Munsterveld op de concept 
agenda voor het wethouderoverleg van 27 juni. Dat is gebeurd op 10 juni 2022. 

 
16. De secretaris benadert de leden om hulp te bieden tijdens de Menswel Zomertoer op donderdag 23 

juni bij Alles veur Eederein op het Willibrordusplein van 10:00 – 16:00 uur. Dit is gebeurd via e-mail op 
11 juni. 

 
17.  

 


